
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi, Laká5ügyi és
Közrendvédelmi Bizottsága 2023. május 23. napján tartott nyilvános üléséről.

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal kistanácskozó terme
Békés, Petőfi u. 2. sz. I. emelet

Jelen vannak: A mellékeltjelenléti ív szerint

Ijazoltan távol: Balog Zoltán bizottsági elnök

Az ülés kezdetének idó)’ontja: 14.30 h

Mucsi András levezető elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Megátlapította,
hogy a bizottság határozatképes, mivel a 7 főből 5 fő jelen van, így a nyilvános ülést
megnyitotta. Bejelentette, hogy Balog Zoltán elnök Úr nem tud jelen lenni, ezért Őt kérte fel az
ülés levezetésére.
Szavazásra bocsátotta a meghívóban szereplő napirendi pontokat, a bizottság üléséről készített
jegyzőkönyvet az elnök mellett Gyarmati Sándor bizottsági tag írja alá hitelesítőként.

Szavazás előtt megállapítótta, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok sáma: 5fő

- Megállapította, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ügyrendi, Lakásüjiyi és Közrendvédelmi Bizottsájia

76/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi
Bizottsága a 2023. május 23. napján tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

NAPIRENDI PONTOK:

Nyilvános ülés:

1 . A Békés Városi Rendőrkapitányság beszámolója Békés város közrendjének,
közbiztonságának helyzetéről a 2022. évben
Előkészítette: Jánosi Péter rendőrkapitány

2. Bélmegyer Község csatlakozási kérelme a Békési Kistérségi Intézményfenntartó
Társuláshoz
Előkészítette: dr. Tanai Judit jogász



3. Szent Lázár Alapítvány kérelme a Békés, Petőfi u. 33. szám alatti ingatlan bérleti
szerződésének meghosszabbítása tárgyában
Előkészítette: Nánási Zsolt osztályvezető

4. Az Országgyűlés 5/2023. (III. 3 1 .) számú határozatának támogatása
Előkészítette: dr. Tanai Judit jogász

5. Bejelentések

Zárt ülés:

1 . Tájékoztató a két ülés között megüresedett és bérbe adott önkormányzati lakásokról
Előkészítette: Nánási Zsolt osztályvezető

2. „Esélyt a fiataloknak — Békés Város ifjúságsegítő programja” című lakáspályázat
elbírálása
Előkészítette: Nánási Zsolt osztályvezető

3. Lakáscélú kamatmentes kölcsön kérelem elbírálása
Előkészítette: Nánási Zsolt osztályvezető

A bizottság jegyzőkönyv hitelesítőnek Gyarmati Sándor bizottsági tagot választotta meg.

1. napirend tár2ya: A Békés Városi Rendőrkapitányság beszámolója Békés város
közrendjének, közbiztonságának helyzetéről a 2022. évben

Írásos elberjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András levezető elnök: Köszöntötte Jánosi Péter rendőrkapitány urat, aki a városnak a
közrendjéről szóló beszámolót készítette el, 2022. év vonatkozásában. A bizottsági tagoknak
jelezte, hogy hamarosan mennek egy látogatásra kapitány úrhoz, és a beszámoló kapcsán, a
városnak a közrendjéről tudnak tájékozódni. Kiemeltem részletes beszámolót kaphattak, amiért
nagyon hálás.

Jánosi Péter rendőrkapitány: Megköszönte a lehetőséget, hogy tudnak erről a dologról
egyeztetni. Néhány fontos dolgot emelt ki az elmúlt évből. Személyi változás történt, Ladányi
úr, aki 1 8 évig vezette a Békési Rendőrkapitányságot, tavaly augusztus 1 9-én kérte nyugdíj
előtti rendelkezésre állományba helyezését. Szintén vezetői kört érintő változás volt a bűnügyi
osztály vezetője, Hrabovszki Zoltán alezredes Úr október 1-től már a főkapitányságon teljesít
szolgálatot magasabb beosztásban, az ő helyét a bűnügyi osztály élén egy nagyon tehetséges
kolléga Szabó Sándor vette át. Fontos célként határozta meg hivatalból és törvényes keretek
között működve az addig elért eredményeket megőrzik, megerősítik, és fokozzák a
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munkavégzésük hatékonyságát. A legfontosabb céljuk az élhető közbiztonság erősítése, ami
eddig is meg volt Békésen, ebben számítanak mindenkinek a jelzésére. Ha megvizsgálják a
tavaly előtti eredményeket, akkor kijelenthető, hogy a kitűzött cél irányába mozdult el a
kapitányság. Ettől függetlenül nem engedhetik meg maguknak, hogy hátra dőljenek. A bűnügyi
szakterület vonatkozásában összefoglalva csak azt emelte ki, hogy a járásban is kevesebb
bűncselekmény volt 2022-ben, mint az előző évben. Békésen is kevesebb bűncselekniény volt
188-ról, 184-re csökkent, nem is tűnik olyan soknak ez a 2,01%, de mindenképp csökkenés.
Ugyanígy csökkent a bűncselekmény szám, és a nyomozás, valamint felderítési
eredményességet is növelni tudták.
Fontosnak tartja, hogy a vagyon elleni bűncselekmények, amely bűncselekményeknek a
túlnyomó többségét adják, körében is jelentős mérséklődés következett be. A lakásbetöréseket
emelte ki, ami 10-ről, háromra csökkent, de az is nagyon fontos, hogy a szándékos befejezett
emberölés, halált okozó testi sértés, rablás, zsarolás, emberkereskedelem, kiskorú
veszélyeztetés, önbíráskodás egyátalán nem volt a városban. Ez egy örömteli dolog. Kábítószer
terj esztéssel kapcsolatosan is két bűncselekményt regisztráltak. A kiemelt bűncselekményeken
túlmenően, amire felhívta a figyelmet, ami Országos jelenség és helyben is lecsapódik, az a
csalások számának a növekedése. Az elmúlt évben nem volt jelentős, viszont ezek a csalások
túlnyomórészt most már intemethez köthető, online térben elkövetett csalások. Kármegtérülés
vonatkozásában van feladatuk, nagyobb hangsúlyt kell erre fektetniük. Szabálysértések számai
is csökkentek, szintén a járásban, de a városban is.
A rendészeti területen ami a legfontosabb, hogy nőtt a rendőri jelenlétet mutató közterületi
óraszám, megközelíti a 34 ezret az elmúlt évben. Az intézkedési aktivitást is növelték, ami
eredményeket hozótt, kevesebbet, de célirányosabban szondáztattak, és több ittas vezetőt
szűrtek ki, mint a korábbi időszakban. Balesetek számánál is pozitív változás történt, 30-ró! 25-
re csökkent a balesetek száma a városban. Legfontosabb, hogy halálos kimenetű közlekedési
baleset nem történt. A súlyos és a könnyű sérültek száma is csökkent. Az okozók tekintetében,
változás nincs továbbra is a személygépkocsi vezetők vezetnek majdnem 58%-al. Ez helyi
sajátosság, az országos tendenciáktól eltérően, elég magas a kerékpárosoknak a száma, tehát
22% fölött van. Ez számukra azt mutatja, hogy továbbra is oda kell figyelni a kerékpárosokra.
A balesetek okainál a három legfőbb ok, majdnem 95%-ot ad ki, az elsőbbség meg nem adása,
a sebesség nem megfelelő megválasztása, kanyarodás szabályainak a megsértése. Emiatt a
közlekedésrendészeti intézkedéseiket, ezen mutatókra próbálják meg hangsúlyozni, és
aktívabban lépnek fel a jogsértőkkel szemben.
Megelőzési területen kollégáit, beleértve az iskola rendőröket, illetve a megelőzési előadókat is
jelen voltak az oktatási intézményekbe. Nem ismerték ezeket a programokban amikben részt
vettek, de különböző versenyeken kiállításokon, pályázatokon iskolások bevonásával is
feltudtak mutatni eredményeket. Igyekeznek az embereket úgy megszólítani, hogy a fokozott
közúti ellenőrzések során is az ellenőrzés alá vont járművezetőknek átadnak fényvisszaverő
láthatóságot fokozó eszközöket, láthatósági mellényt, de akár még szélvédő javító matricákat
is. Remélik, hogy ennek is lesz pozitív hatása. Az együttműködésük minden partnerükkel
zavartalan, és folyamatos volt, napi kapcsolatban állnak az önkormányzattal, oktatási
intézményekkel, valamennyi igazságszolgáltatásban működő szervezettel. Kiemelte a Járási
Közbiztonság Egyeztető Fórumot, mert megtisztelték őket a jelenlétükkel és megtudták vitatni
azokat a kérdéseket, amelyek a közbiztonságot érintik. Hasznosították a tapasztalatokat és
megtették az intézkedéseket. Az önkormányzattal folytatott együttműködésük a rendezvények
biztosításán túlmenően a napi gyakorlatra is kiterjedt, de a rendezvényeket elég öncélú módon
kihasználták arra is, hogy a toborzóik próbálták népszerűsíteni a rendőri hivatást. Kiemelte a
Polgárőrséggel való kapcsolatukat, elsőszámú stratégiai partnerük tagsága, nagyon aktívan vett
részt a közbiztonság feimtartásában, bűnmegelőzési illetve a baleset megelőzési tevékenységen
kívül a közterületi járőr szolgálatban is jelentős részt vállaltak.

3



Röviden összegezve a statisztikai adatokon túlmenően a visszajelzések alapján, eredrriényesen
hajtották Végre a feladataikat, de látják, hogy melyek azok a területek, ahol még szeretnének
előre lépni, nem fognak hátra dőlni. Határozottan, gyorsan és töiwényesen szeretnének
intézkedni. Céljuk továbbra is, hogy minden településen a közbiztonság megfelelő legyen így
Békésen is. Az elért eredmények és a megítélésük egyfajta felelősséget és kihívást is jelent a
számukra. Megköszönte, hogy a munkavégzésük során mindig támaszkodhattak több ek között
az önkormányzat észrevételére, javaslataira, és megannyi területen kiterjedő támogatására is. A
jövőben is kezdeményező partnerként kívánnak együttműködni az állampolgárokkal és a
civiiszféra megannyi szerveződésével, így az önkormányzattal is. Kérte a beszámoló
elfogadást, és megköszönte a figyelmet.

Mucsi András levezető elnök: Javasolta, június 8-át, délután 14 órára egy látogatást. A többi
bizottság részére is fel lesz kínálva, a meghívás.

Pol2ár Zoltán alpolgármester: Volt szerencséje az évértékelő állománygyűlésen részt vennie
Gyarmati Sándorral. Elég alapos beszámolót olvasott, néhány érdekes számot kiemelt. A
csalásokat említette, hogy 68-ból, 59 az online csalás. Ami fontos és nagyonjó, hogy rablás az
egyátalán nem volt Békésen. A kábítószer ügyben csak két eset történt, ez viszonylag
statisztikailag nem rossz. Hogyha szükségeltetik, akkor a város legnagyobb rendezvényén a
Madzagfalvi napokon továbbra is számítanak a rendőrség segítségére, és egyben helyet
biztosítanak ingyen a rendőrség toborzására. Annak idején a Juhos Fotónál mindig állt egy
rendőrautó, de most már jó, hogy elindult az autó harminc év után. Ami nagyon érdekes az az,
hogy van egy reagálási idő, és az a törvény szerint 25 perc, a vármegyének az előírása 1 5 perc,
és Békésen 1 1 perc 16 másodperc a reagálási idő. Ez Békés megyében a harmadik legjobb
eredmény, ehhez külön gratulálni kell. Megköszönte a beszámolót, örömmel fognak részt venni
8-án a találkozón.

Rácz Attila képviselő: Említette kapitány Úr, hogy közel húsz év után nyugdíj előtti
rendelkezésre állományba helyezését kérte Ladányi úr. Egy ilyen hosszú periódus után nehéz
egy örökséget átvenni, hiszen ők már vele egyesítették a helyi kapitányságot. Evről évre a
beszámolók mindig azt mutatták, hogy Békés város adatai jók megyei összehasonlításban, és
országosban is. Nehéz kihívás egy ilyen feladatot átvenni, és továbbvinni, de a felkészültség,
az anyag, ami előttük van, mind azt mutatja, hogy jó kezekbe került a város. Egészséget és
kitartást kívánt.

Gyarmati Sándor bizottsági tag: Békés város egy biztonságos település, amit Ladányi
kapitány Úrral közösen végeztek az elmúlt évtized alatt. Kapitány Úr is ugyanúgy végzi a
munkáját, és bízhatnak abban, hogy kitűnő együttműködés lesz köztük továbbra is.
Amennyiben szükséges, egyeztetve a polgárőrök is segítik azt az ügyet, hogy az idősek
otthonába ellátogatnak, családsegítőkhöz, és tartanak előadást, hogy ne dőljenek be az
internetes ígérgetéseknek. A közlekedésbiztonságban is jelen fognak lenni.

Molnár Gábor bizottsági tag: Tervezik ajövőben a traffipax dobozok kihelyezését?

Jánosi Péter rendőrkapitány: Nem a rendőrség telepíti.

Kálmán Tibor polgármester: Egyeztettek kapitány Úrral, és utána járt, hogy a traffipax
doboznak a lehelyezése, üzembe helyezési költséggel együtt 5,5 millió forintba kerül. Erre még
keresik a forrást. A kamerás rendszerükben egy sokkal rugalmasabb együttműködés fog
megvalósulni, és így ebben rendezik a személyiségi jogokat, és lesz egy kijelölt munkatársa a
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Békési Rendőrkapitányságnak, akik azonnali hozzáférést fog kapni a kamerafelvételekhez.
Ezzel gyorsítani fogják a tettenérést, az utolérést és az eljárásokat.

Molnár Gábor bizottsági tag: Jó lenne, ha a berényi úton is leme rendőrautó. A
sebességkorlátozásról mi az igazság?

Jánosi Péter rendőrkapitány: Ott vamiak a rendőrautók, és a traffipax is, ma „Párizs”
magasságában volt kint a kollégája a traffipaxal. Próbálják rugalmasan elhelyezni ezeket a
traffipaxokat, hogy értelme legyen. Megvizsgálják, hogy mennyi volt gyorshajtási arány, van
—e az útszakaszon baleset, és ott szoktak lenni, ahol ez hatványozottabban jön elő. Ezeket
elemzik folyamatosan, a traffipax egy online rendszeren keresztül, azonnal a Vásárosnaményi
központba továbbítja emberi beavatkozás nélkül, és egyben ki is listázza nekik. A berényi út
egy Olyan szakasz, amelyen időszakosan ki szokták helyezni az eszközeiket.
Kihangsúlyozása ajogszabálynak, nem változott semmi. Tehát megengedett sebesség 50 km/h,
65 km/h-ig szabálysértésnek minősül minden egyes többlet kilométer. 65 km/h felett pedig
sávosan átesapnak közigazgatási bírságba, az is egyjogsértés. A kollégák nem fognak 51 km/h
senkit sem büntetni, de ha valaki notorikusan feszegeti a határokat, akkor a helyszínen kell a
rendőrnek mérlegelnie, hogy kiszab —e szankciót vagy sem. Előírás számukra ilyen
szempontból nincs, a jogszabályból tudnak kiindulni.

Rácz Attila bizottsági tag: Az autógumi és egyéb része határozza meg a tényleges sebességet.

Gyarmati Sándor bizottsági tag: Elég sűrűnjárőröznek a polgárőrök és találkozott a traffipaxal
megerősítette, hogy valóban jelen vannak a rendőrségi ellenőrzések. Javasolta, hogy mindenki
tartsa be a szabályokat.

Mucsi András levezető elnök: További kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így
szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 5fő

- Megállapította, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Üjyrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi Bizottsája

77/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő- testületének Ügyrendi, Lakásügyi és
Közrendvédelmi Bizottság az alábbi határozatot elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek.
Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Békés Városi Rendőrkapitányság Békés
város közrendjének, közbiztonságának 2022. évi helyzetéről szóló beszámolóját a határozat
melléklete szerinti tartalommal elfogadja.

Felelős: Mucsi András levezető elnök
Határidő: intézkedésre azonnal
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2.napirend tárgya: Bélmegyer Község csatlakozási kérelme a Békési ICistérségi
Intézményfenntartó Társuláshoz

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. 9 (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András levezető elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyet az anyag
készítője szóban kiegészítette.

Dr. Tanai Judit jogász: Ez egy hosszú folyamatnak az első lépése, gyakorlatilag a képviselő-
testületnek kell első körbenjóváhagyni a csatlakozási kérelmet. Utána előkészítik a módosítását
a társulási megállapodásnak.

Rácz Attila bizottsági tag: Van —e olyan aki egyébként távozni akar?

Kálmán Tibor polgármester: Tudomása szerint, nincs. Tavaly volt Tarhoson változás, hiszen
az egyház átvette az oktatási intézményeket, így kikerült az a rész a Kistérségi Társulásból.
Bélmegyer szeretett volna kapcsolatba lépni, de gondolkodóban van Tarcsa és Kamut is.

Rácz Attila bizottsági tag: Elfogadható számukra az Új átszervezés?

Kálmán Tibor polgármester: Kádasné igazgató asszony eddig is nagyon jó vezetéssel
koordinálta a munkáját. A hivatal számára ilyen szempontból semmi változás nem lesz, ez
nekik egy 10%-os több’letforrást jelent.

Mucsi András levezető elnök: További kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így
szavazásra bocsátotta a határozat elfogadását.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 5 fő

- Megállapította, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ügyrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi Bizottsága

78/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő- testületének Ügyrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi
Bizottság az alábbi határozatot elfogadásra javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyetért Bélmegyer község csatlakozási
kérelmével a Békési Kistérségi Intézményfermtartó Társuláshoz annak érdekében, hogy
meghatározott szociális szolgáltatásokat a jövőben a Békés Városi Szociális Szolgáltató
Központtól vehessék igénybe. Felkéri a polgármestert, hogy a Képviselő-testület támogató
határozatát küldje meg a Tárulási Tanácsnak 2023. június 30. napjáig.

Felelős: Mucsi András levezető elnök
Határidő: 2023. június 30.
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3.napirend tárgya: Szent Lázár Alapítvány kérelme a Békés, Petőfi u. 33. szám alatti ingatlan
bérleti szerződésének meghosszabbítása tárgyában

Írásos elóerjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András levezető elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyet az anyag
készítője nem kívánt szóban kiegészíteni.
Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta a határozat
elfogadását.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 5fő

- Megállapította, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ügyrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi Bizottsáj’a

79/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő- testületének Ügyrendi, Lakásügyi és Közrenclvédelmi
Bizottság az alábbi határozatot elfogadásra javasolja a Képviselő- testületnek.

1 . Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete, az önkormányzati vagyonról és
vagyongazdálkodás szabályairól’ szóló 1 8/202 1 . (XI. 2.) önkormányzati rendelet 1 O. (6)
bekezdése alapján az 5630 Békés, Petőfi u. 33. szám (hrsz.: 8 1 1) alatti önkormányzati tulajdonú
ingatlan bérleti szerződésének időbeli hatályának meghosszabbítása vonatkozásában felmentést
ad a pályáztatás alól.
2. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzati vagyonról és
vagyongazdálkodás szabályairól szóló 1 8/202 1 . (XI. 2.) önkormányzati rendelet 1 O. (1)
bekezdése és 23. (2) bekezdése alapján a Szent Lázár Alapítvány (székhelye: 5630 Békés,
Hunyadi tér l/l .‚ adószáma: 1 8375839-2-04, képviselő: Kovács Ildikó igazgató) kérelmét
jóváhagyja, és bérleti jogviszonyát az 5630 Békés, Petőfi u. 33. szám (hrsz.: 8 1 1) alatti ingatlan
vonatkozásában 2024. június 30. napjáig változatlan feltételek mellett, a jelenlegi szerződés
előírásai szerint meghosszabbítja.
3 . Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza polgármesterét a
határozat 1 . számú mellékletét képező helyiségbérleti szerződés aláírására és az esetleges
további jognyilatkozatok megtételére

Felelős: Mucsi András levezető elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

4. napirend tárya: Az Országgyűlés 5/2023 . (III. 3 1 .) számú határozatának támogatása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdés]) pontja alapján.

Mucsi András levezető elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyet az anyag
készítője nem kívánt szóban kiegészíteni. Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így
szavazásra bocsátotta a határozat elfogadását.
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Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 5fő

- Megállapította, hogy a bizottság 4 igen, 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ügyrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi Bizottsájia

80/2023. (V. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő- testületének Ügyrendi, Lakásügyi és Közreidvédelmi
Bizottság az alábbi határozatot elfogadásrajavasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyetért az Országgyűlés 5/2023 . (III. 3 1.)
számú, jelen határozat mellékletét képező határozatban foglaltakkal, és felkéri a polgármestert,
hogy támogasson minden, a határozat tartalmával összhangban álló és a béke előmozdítására
irányuló kezdeményezést.

Felelős: Mucsi András levezető elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Bejelentések

Mucsi András levezető elnök: Egyéb napirendi pont, bejelentés nem lévén a bizottság
nyilvános ülését 1 5 órakor befejezettnek nyilvánította és zárt ülést rendelt el, amelyről külön
jegyzőkönyv készült. Kérte, hogy csak azok maradjanak az ülésteremben, akiknek arra a
jogszabály lehetőséget biztosít.

K.m.f.

Mucsi András Gyarmati Sándor
levezető elnök \ jkv. hitelesítő
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